



## Ying Zeng

*Beijing*

---

+86 10 8516 4272  
ying.zeng@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Cross-border arbitration and dispute resolution
- Legal risk management
- Dispute resolution
- Corporate compliance

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Zeng focuses her practice on commercial dispute resolution (including arbitration and litigation) and white-collar litigation and investigations. In her many years of practice experience in the U.S. and China, Ms. Zeng has represented and advised multinational and domestic companies from various industries in wide-ranging commercial disputes before Chinese courts, U.S. courts, and major arbitration institutions (including CIETAC, HKIAC, Beijing Arbitration Commission, etc.). Ms. Zeng is particularly known for her expertise in advising clients to handle cross-border disputes. She is truly bilingual and culturally fluent in both jurisdictions. For both foreign clients who are investing in China and Chinese companies doing business overseas, she has a thorough understanding of their needs, can quickly identify the key issues, and is capable of delivering solid, practical, and efficient solutions.

Before joining Han Kun, Ms. Zeng worked at a leading U.S. firm headquartered in Philadelphia, where she defended pharmaceutical and health care clients in federal government investigations and related litigation. Ms. Zeng also has prior experience working at two top Chinese firms based in Beijing and Shanghai.

### **EDUCATION**

Ms. Zeng obtained her J.D. degree from the Dickinson School of Law at The Pennsylvania State University in 2016. Prior to that, she received her LL.B. from Sichuan University, Wu Yuzhang Honors College in 2007 and her LL.M. in International Law from Xiamen University in 2010.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar  
Member of the Pennsylvania State Bar  
Member of the New Jersey State Bar

### **HONORS AND AWARDS**

Best Lawyers: Ones to Watch: Corporate Governance & Compliance Law, Criminal Defense:

White-Collar (2020).

**WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 曾颖

北京

+86 10 8516 4272  
ying.zeng@hankunlaw.com

### 业务领域

- 跨境仲裁与争议解决
- 法律风险管理
- 争议解决
- 公司合规

### 工作经历

曾颖律师的主要业务领域为商事争议解决（包括诉讼与仲裁）以及企业合规调查与诉讼。曾颖律师在中国和美国多年执业经历中，代理了不同行业的境内外客户在中美多地法院和主要仲裁机构（包括中国国际经济贸易仲裁委员会、香港国际仲裁中心、北京仲裁委员会等）处理了大量不同类型的复杂争议。曾颖尤其擅长处理跨境纠纷，对中美两国商业及法律文化有深刻的认知和理解。不论是为在华投资的跨国公司还是“走出去”的中国企业，她均能准确体会客户的需求，迅速挖掘案件的关键突破点，为客户制定切实、可行、高效的争议解决方案。

加入汉坤前，曾颖律师在一家大型美国律师事务所的费城总部办公室工作，帮助大型医疗健康与医药行业的客户应对联邦政府的合规调查及诉讼；此前，曾在两家知名的中国律师事务所的北京和上海办公室执业。

### 教育背景

曾颖律师于 2016 年从宾夕法尼亚州立大学（The Pennsylvania State University）法学院取得职业法律博士（J.D.）学位；2010 年毕业于厦门大学法学院，取得法学硕士学位（国际法方向）；2007 年获得四川大学授予的法学学士学位（吴玉章学院荣誉学位）。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
宾夕法尼亚州律师执业资格  
新泽西州律师执业资格

### 荣誉与奖项

2020 年入选美国律师同行评议刊物 Best Lawyers 评定的“最佳律师：值得关注的人选”名单（在 Corporate Governance & Compliance Law 和 White-Collar Defense 两个领域）。

### 工作语言

中文、英文